
V NASLEDNJEM MANDATNEM OBDOBJU

Več sodnikov
porotnikov

Slovenci se tako radi pravdamo, da imajo sodniki polne roke dela in ga
velikckrat prenašajo iz leta v leto namesto, da bi ga sproti opravili. S
koncem letošnjega leta poteče mandat tudi sodnikom porotnikom, ki so
bili izvoljeni za to odgovorno družbeno nalogo pred štirimi leti. Evidenti-
ranje sodnikov porotnikov za naslednje mandatno obdobje že teče,
izvoljeni pa bodo prihodnje leto.

Temeljno sodišče v Ljubljani je ob tem ugotovilo, da je 1.500 porotni-
kov, ki so do sedaj sodelovali na razpravah, za celotno območje sodišča
zaradi povečanega števila obravnavanih zadev, premalo. Zato razprav-
Ijajo delegati na današnjem zasedanju bežigajske občinske skupščine
tudi o predlogu, da bi se v naslednjem mandatnem obdobju povečalo
število sodnikov porotnikov s 1.500 na 1.740za celotno območjeTemelj-
nega sodišča Ljubljana. Tako bodo sodriiki porotniki tudi primerno
obremenjeni z razpravami - enkrat na dva meseca in ne vsak mesec. tako
kot doslej.

Število sodnikov porotnikov v Ljubljani se bo povečalo z 900 na 1.000.
To povečanje pa ne bo povzročilo zvišanja materialnih stroškov, kot je
zapisano v obrazložitvi skupščinskega gradiva.


